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Abstract (en)
[origin: ES8703674A1] The invention relates to a fading arrangement in electrical reproduction apparatus, for fading the signals supplied to two
reproduction units by a signal source, comprising a variable resistor whose resistance track co-operates with wiper means which, when moved along
said track, connect a fading resistance which decreases from the maximum value to the minimum value in series with one reproduction unit and
a fading resistance which increases from the minimum value to the maximum value in series with the other reproduction unit. Additional variable
resistors (RZ) are arranged in parallel with the reproduction units (RL1, Ri1+RL1 RL2, Ri2+RL2). During the common movement of all the wiper
means the additional wiper means vary the resistance values of the additional resistors (R2, 100 R2) oppositely, in such a way that the resistance
value of the additional resistor (R2) connected in parallel with one reproduction unit varies from the maximum value to a minimum value and the
resistance value of the additional resistor connected in parallel with the other reproduction unit varies from the minimum value to the maximum
value.

Abstract (de)
Überblendschaltungseinrichtung an elektrischen Wiedergabegeräten zum Überblenden der von einem Signalgeber abgegebenen Signale zwischen
zwei Wiedergabeeinheiten, mit einem mittels Abtastern abgetasteten, regelbaren Widerstand, der durch Verstellen der Abtaster längs seiner
Widerstandsbahn jeweils der einen Wiedergabeeinheit einen von dem Maximalwert bis zu dem Minimalwert abnehmenden Überblendwiderstand
und der anderen Wiedergabeeinheit einen von dem Minimalwert bis zu dem Maximalwert zunehmenden Überblendwiderstand vorschaltet.
Parallel zu den Wiedergabeeinheiten (RL1, Ri1 + RL1; RL2, Ri2+ RL2) sind regelbare Zusatzwiderstände (Rz) geschaltet. Bei gemeinschaftlicher
Bewegung aller Abtaster verändern die anderen Abtaster die Zusatzwiderstände (Rz, 100 Rz) derart gegensinnig zueinander, daß sich der zu
der einen Wiedergabeeinheit parallelgeschaltete Zusatzwiderstand (Rz) von dem Maximalwert bis zu einem Minimalwert und der zu der anderen
Wiedergabeeinheit parallelgeschaltete Zusatzwiderstand von dem Minimalwert bis zu dem Maximalwert verändert.
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